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Protokół 

z obrad Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. 

z dnia  15 czerwiec 2015 roku 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 13.00 

Zakończenie obrad – godz. 15.00 

 

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich. 

Posiedzenie  otworzył Przewodniczący Komisji Ekonomicznej Rady Marian Płotka. 

Ponadto w Komisji  uczestniczy Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka. 

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje Radnego 

Karola Kusaja.  

Ustawowy skład Komisji Ekonomicznej Rady Gminy  wynosi 10 radnych. 

Listy obecności, radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Rozpatrzenie wniosku Pana Roberta J. z dnia 14.05.2015r. dot. sprzedaży działki 

gminnej. 

2. Rozpatrzenie wniosku Pani Agaty Cz. z dnia 11.05.2015r. dot. propozycji 

sprzedaży działki na rzecz gminy. 

3. Rozpatrzenie wniosku nr ZW.7011.01.2015 z dnia 13.05.2015r. dotyczącego 

przejęcia odpłatnie przez gminę wybudowanego przez osoby fizyczne wodo-

ciągu na terenie gminy. 

4. Zapoznanie się z treścią decyzji WF/PO.3123.7.2015 w sprawie odmowy 

umorzenia zaległości podatkowych w podatku od nieruchomości i podatku 

rolnym z dnia 30.04.2015r. 

5. Zapoznanie się z treścią pisma Pana Jerzego G. z dnia 20.04.2015r. dot. 

rozłożenia opłaty planistycznej na raty. 

6. Zapoznanie się z treścią e-maila z dnia 23 kwietnia 2015r. nadesłanego przez 

Panią Elę M. dotyczącego żwirowni Mirowo 2 

7. Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy z dnia 28.04.2015r. wystosowanego do 

CEMEX Polska Sp. zo.o 

8. Zapoznanie się z treścią pisma Pana Tadeusza S. z dnia 27.04.2015r. dot. 

wykupu działki. 
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9. Rozpatrzenie pisma nadesłanego przez Pozytywne Inicjatywy – Edukacja Sp. 

zo.o z dnia 13.05.2015r. dot. udzielenia dotacji dla żłobka nr 10 Pozytywnych 

Inicjatyw w Kaczkach.    

10. Rozpatrzenie wniosku nadesłanego przez Radę Rodziców przy Przedszkolu w 

Trąbkach Wielkich dot. modernizacji i doposażenia placu zabaw przy ul. 

Parkowej 13 w Trąbkach Wielkich. 

11. Rozpatrzenie wniosku Pani Dyrektor Przedszkola w Trąbkach Wielkich z dnia 

26.05.2015r.  w sprawie dofinansowania zakupu wyposażenia placu zabaw. 

12. Zapoznanie się z treścią pisma mieszkańców wsi Kłodawy z dnia 4.05.2015r. 

dot. usytuowania siłowni na świeżym powietrzu. 

13. Zapoznanie się z informacją dot. rozwoju i promocji gminy w przeciągu 25 lat. 

14. Zapoznanie się z treścią pisma INVEST – RENT z dnia 9 czerwca 2015r. dot. 

współfinansowania budowy studni oraz plany Gminy dotyczące:  budowy 

oczyszczalni ścieków, łączności telefonicznej, Internetu oraz budowy stacji 

redukcyjnej gazu dla miejscowości Cząstkowa i Postołowa. 

15. Zapoznanie się z treścią pisma Wójta Gminy z dnia 25.05.2015r. 

wystosowanego do KOMPAS Biuro Turystyki Aktywnej  sp. zo.o 

16. Zapoznanie się z treścią pisma Nadleśnictwa Kolbudy z dnia 29.05.2015r. dot. 

dofinansowania do projektu  „Przebudowa drogi Czerniewo – Zaskoczyn 

stanowiącej drogę gminną nr 189007G łączącą drogę powiatową nr 2209G z 

drogą powiatową nr 2208G” 

17. Rozpatrzenie pisma z dnia 18.05.2015r. w sprawie pomocy w  zorganizowaniu 

spotkania informacyjnego. 

18. Zapoznanie się z Plan gospodarki nisko emisyjnej dla Gminy Trąbki Wielkie 

/Plan został przesłany radnym drogom elektroniczną, forma papierowa dostępna 

w Biurze Rady/ 

19. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014r. 

/Zapoznanie się z treścią Uchwały Nr 102/g285/R/I/14 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 15 kwietnia 2015r./ 

 

Przewodniczący komisji - spytał, czy są uwagi do porządku posiedzenia. Uwag nie zgłoszono. 

Poddał porządek pod głosowanie. 

Członkowie komisji jednogłośnie przyjęli w/w porządek obrad. 

Ad 1 Rozpatrzenie wniosku Pana Roberta J. z dnia 14.05.2015r. dot. sprzedaży działki 

gminnej. 

Przewodniczący komisji odczytał powyższy wniosek. Zaznaczył, że wniosek był również 

omawiany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych Rady 

Gminy. Członkowie na w/w posiedzeniu  pozytywnie zaopiniowali wniosek. 

Wywiązała się dyskusja w trakcie której członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali wniosek. 

Ad 2 Rozpatrzenie wniosku Pani Agaty Cz. z dnia 11.05.2015r. dot. propozycji sprzedaży 

działki na rzecz gminy. 
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Przewodniczący komisji odczytał powyższy wniosek. Zaznaczył, że wniosek był również 

omawiany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych Rady 

Gminy. Członkowie na w/w posiedzeniu  pozytywnie zaopiniowali wniosek. 

Wywiązała się dyskusja w trakcie której członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali wniosek. 

Ad 3 Rozpatrzenie wniosku nr ZW.7011.01.2015 z dnia 13.05.2015r. dotyczącego 

przejęcia odpłatnie przez gminę wybudowanego przez osoby fizyczne wodociągu na 

terenie gminy. 

Przewodniczący komisji poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu miał być obecny 

Zastępca Wójta Pan Jan Wiczling.  Z uwagi na wcześniej zaplanowane spotkania nie mógł 

uczestniczyć w posiedzeniu komisji. Proponuję, aby temat ten omówić na kolejnym 

posiedzeniu Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy. 

Członkowie komisji przychylają się do powyższej propozycji. 

A 4 Zapoznanie się z treścią decyzji WF/PO.3123.7.2015 w sprawie odmowy umorzenia 

zaległości podatkowych w podatku od nieruchomości i podatku rolnym z dnia 

30.04.2015r. 

Przewodniczący komisji przedstawił treść powyższej decyzji. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią decyzji Wójta Gminy. 

Ad 5 Zapoznanie się z treścią pisma Pana Jerzego G. z dnia 20.04.2015r. dot. rozłożenia 

opłaty planistycznej na raty. 

Członkowie komisji wspólnie ustalili, że pismo było już opiniowane przez Radę Gminy. 

Opinia radnych była, aby rozłożyć na 3 raty płatne w ciągu jednego roku. 

Ad 6 Zapoznanie się z treścią e-maila z dnia 23 kwietnia 2015r. nadesłanego przez Panią 

Elę M. dotyczącego żwirowni Mirowo 2 

Przewodniczący Komisji odczytał członkom komisji treść e-maila.  

Członkowie komisji zapoznali się z treścią e- mailem. 

 

Ad 7 Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy z dnia 28.04.2015r. wystosowanego do 

CEMEX Polska Sp. zo.o 

Przewodniczący komisji przedstawił treść w/w pisma. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią pisma. 

 

Ad 8 Zapoznanie się z treścią pisma Pana Tadeusza S. z dnia 27.04.2015r. dot. wykupu 

działki. 

Przewodniczący komisji przedstawił treść w/w pisma. 

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w czasie której Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

J. Sroka poinformował, że na chwilą obecną droga która jest,  jest drogą wystarczającą. W 

planie zagospodarowania przestrzennego jest zabezpieczony pas na poszerzenie drogi, ale na 

chwilę obecną nie ma takiej potrzeby. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią pisma. 
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Ad 9 Rozpatrzenie pisma nadesłanego przez Pozytywne Inicjatywy – Edukacja Sp. zo.o z 

dnia 13.05.2015r. dot. udzielenia dotacji dla żłobka nr 10 Pozytywnych Inicjatyw w 

Kaczkach.    

Przewodniczący komisji poinformował, że w/w wniosek został rozpatrzony na ostatniej sesji 

Rady Gminy, na której przyjęta została uchwała dotyczącą dofinansowania żłobków na terenie 

gminy Trąbki Wielkie. 

Członkowie komisji zgodzili się z powyższym. 

 

Ad 10. Rozpatrzenie wniosku nadesłanego przez Radę Rodziców przy Przedszkolu w 

Trąbkach Wielkich dot. modernizacji i doposażenia placu zabaw przy ul. Parkowej 13 w 

Trąbkach Wielkich. 

Ad 11 Rozpatrzenie wniosku Pani Dyrektor Przedszkola w Trąbkach Wielkich z dnia 

26.05.2015r.  w sprawie dofinansowania zakupu wyposażenia placu zabaw. 

Przewodniczący komisji odczytał powyższe wnioski. 

 

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w czasie której członkowie komisji zastanawiali 

się, czy jest możliwość dofinansowania do doposażenia placów zabaw w przedszkolu z 

programów unijnych. Z uwagi na powyższe wątpliwości poproszono na posiedzenie Panią 

Halinę Wrocławską   pracownika Urzędu Gminy oraz Panią Patrycję Jereczek – Kierownika 

Zespołu Oświaty.  

 

Pani H. Wrocławska –poinformowała, że na chwilę obecną nie są ogłoszone żadne konkursy. 

Dodatkowo poinformowała, że będzie w LGD Trzy Krajobrazy spotkanie robocze dotyczące 

omówienia warunków i zasad, które będą miały obowiązywać w Strategii Rozwoju w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020, gdzie będzie możliwość 

uzyskania dofinansowania pochodzącego z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Pomorskiego. Zaznaczyła, że dofinansowania z LGD Trzy Krajobrazy możemy 

spodziewać się najwcześniej w czwartym kwartale, ale czy dofinansowanie to będzie mogło 

obejmować doposażenie placów zabaw, to trudno powiedzieć. 

Pani Patrycja Jereczek –poinformowała, że z MEN – nie można pozyskać dotacji na 

doposażenie placów zabaw przy przedszkolu. 

 

Członkowie komisji wspólnie podjęli decyzję o pozytywnym rozpatrzeniu wniosku i przychylają 

się do wniosku o dofinansowanie w ramach budżetu Gminy Trąbki Wielkie. 

 

Ad 12 Zapoznanie się z treścią pisma mieszkańców wsi Kłodawy z dnia 4.05.2015r. dot. 

usytuowania siłowni na świeżym powietrzu. 

Przewodniczący komisji przedstawił powyższe pismo. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w pisma. 

 

Ad 13 Zapoznanie się z informacją dot. rozwoju i promocji gminy w przeciągu 25 lat. 

Przewodniczący komisji przedstawił powyższą informację. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w informacji. 

 

Ad 14 Zapoznanie się z treścią pisma INVEST – RENT z dnia 9 czerwca 2015r. dot. 

współfinansowania budowy studni oraz plany Gminy dotyczące:  budowy oczyszczalni 
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ścieków, łączności telefonicznej, Internetu oraz budowy stacji redukcyjnej gazu dla 

miejscowości Cząstkowa i Postołowa. 

Przewodniczący komisji przedstawił powyższe pismo. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w pisma. 

Ad 15 Zapoznanie się z treścią pisma Wójta Gminy z dnia 25.05.2015r. wystosowanego do 

KOMPAS Biuro Turystyki Aktywnej  sp. zo.o 

Przewodniczący komisji przedstawił treść powyższego pisma. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w treścią pisma. 

 

Ad 16 Zapoznanie się z treścią pisma Nadleśnictwa Kolbudy z dnia 29.05.2015r. dot. 

dofinansowania do projektu  „Przebudowa drogi Czerniewo – Zaskoczyn stanowiącej 

drogę gminną nr 189007G łączącą drogę powiatową nr 2209G z drogą powiatową nr 

2208G” 

Przewodniczący komisji przedstawił powyższe pismo. Z treści pisma wynika, że Nadleśnictwo 

Kolbudy będzie partycypowało w kosztach budowy drogi Czerniewo – Zaskoczyn w wysokości 

30 tys. zł. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w pisma. 

 

Ad 16 Rozpatrzenie pisma z dnia 18.05.2015r. w sprawie pomocy w  zorganizowaniu 

spotkania informacyjnego. 

Przewodniczący komisji przedstawił powyższe pismo. Zwrócił uwagę, że program opracowany 

jest na lata 2007 – 2013 stwierdził, że jest najprawdopodobniej już nieaktualny, mimo, że pismo 

datowane jest na dzień 18.05.2015r.  

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w pisma. 

 

Ad 17 Zapoznanie się z Plan gospodarki nisko emisyjnej dla Gminy Trąbki Wielkie . 

/Plan został przesłany radnym drogom elektroniczną, forma papierowa dostępna w Biurze Rady/ 

Przewodniczący komisji spytał, czy ktoś ma pytania do w/w programu. 

Pytań nie zgłoszono. 

Ad 18 Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014r. 

/Zapoznanie się z treścią Uchwały Nr 102/g285/R/I/14 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej z dnia 15 kwietnia 2015r./ 

Przewodniczący komisji odczytał treść Uchwały Nr 102/g285/R/I/14 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 15 kwietnia 2015r. 

Rada Anna Stosio poinformowała, że ma wątpliwości co do niektórych pozycji w budżecie. 

Kolejno poproszono Panią Zofię Gorzyńską – Skarbnika Gminy celem wyjaśnienia 

niektórych pozycji z wykonania budżetu gminy za 2014r.  

Pani  Zofia Gorzyńską – kolejno udzielił informacji na zadane pytania. 

Przewodniczący Komisji zakończył na tym posiedzenie. Podziękował wszystkim za czynny 

udział. 

  Protokolant:         Przewodniczący KEiRG     

K. Czyż          M. Płotka 


